

16 September 2026

16 سبتمبر 2026

Disclosure & Compliance Section
Market Operations & Surveillance
Abu Dhabi Securities Exchange
Abu Dhabi, UAE

السادة/ قسم الإفصاح والامتثال المحترمين
إدارة العمليات والرقابة
سوق أبوظبي للأوراق المالية
أبوظبي - الإمارات العربية المتحدة

Greetings,

تحية طيبة وبعد،،،

Subject: Announcement of Receipt of a Letter from Abu Dhabi Developmental Holding Company PJSC Regarding the Results of the Voluntary Conditional Cash Offer to Acquire up to 100% of the Issued and Paid-up Share Capital of Abu Dhabi Ports Company PJSC

الموضوع: الإعلان عن استلام خطاب من شركة أبوظبي التنموية القابضة ش.م.ع بخصوص نتائج عرض الشراء النقدي الاختياري المشروط للاستحواذ على ما يصل إلى 100% من رأس المال المصدر والمدفوع لشركة أبوظبي للموانئ ش.م.ع

We refer to the Offer Document dated 18 August 2026 concerning the voluntary conditional cash offer to acquire up to 100% of the issued and paid-up share capital of Abu Dhabi Ports Company PJSC not already held by Abu Dhabi Developmental Holding Company PJSC (ADQ), a wholly owned subsidiary of L'imad Holding Company PJSC, at an offer price of AED 6.25 per Share (the **Offer**); which sets out the terms and conditions of the Offer.

بالإشارة الى مستند العرض المؤرخ 18 أغسطس 2026 المتضمن عرض شراء نقدي اختياري مشروط للاستحواذ على ما يصل إلى 100% من رأس المال المصدر والمدفوع لشركة أبوظبي للموانئ ش.م.ع غير المملوك من قبل شركة أبوظبي التنموية القابضة، وهي شركة تابعة ومملوكة بالكامل من قبل شركة العماد القابضة ش.م.ع، بسعر عرض قدره 6.25 درهم إماراتي للسهم الواحد (العرض) والذي يحدد شروط وأحكام العرض.

Abu Dhabi Ports Company PJSC announces that it has received a letter from ADQ confirming the following:

تعلن شركة أبوظبي للموانئ ش.م.ع أنها قد استلمت خطاباً من شركة أبوظبي التنموية القابضة يؤكد ما يلي:

- (1) As at close of business on 15 September 2026, ADQ has received acceptances representing in excess of 23.08% of the issued and paid-up share capital of Abu Dhabi Ports Company PJSC. In addition

- (1) أنه وبنهاية تداول يوم 15 سبتمبر 2026، تلقت شركة أبوظبي التنموية القابضة طلبات قبول تجاوزت نسبة 23.08% من رأس المال المصدر والمدفوع لشركة أبوظبي للموانئ ش.م.ع. علماً

to this, ADQ currently owns 75.42% of the shares of Abu Dhabi Ports Company PJSC. Upon settlement, ADQ will therefore own more than 98.50% of the share capital of Abu Dhabi Ports Company PJSC.

بأن شركة أبوظبي التنموية القابضة تمتلك حالياً ما نسبته 75.42% من أسهم شركة أبوظبي للموانئ ش.م.ع. وبذلك ستتجاوز ملكيتها عند تسوية العرض ما نسبته 98.50% من رأس مال شركة أبوظبي للموانئ ش.م.ع.

(2) Save for the customary notifications required to be submitted to the Capital Market Authority and the Abu Dhabi Securities Exchange, all other conditions of the Offer as set out in the Offer Document have been satisfied.

(2) بأنه، وباستثناء تقديم الإشعارات الاعتيادية اللازمة لهيئة سوق المال وسوق أبوظبي للأوراق المالية، فإن جميع شروط العرض الأخرى المنصوص عليها في مستند العرض قد تم استيفاؤها.

(3) As a result of the satisfaction of all key conditions of the Offer, the settlement of the Offer (i.e. payment of the offer price and transfer of the acquired shares to ADQ) shall take place no later than 9 October 2026.

(3) ونتيجةً لاستيفاء جميع شروط العرض الأساسية، فإن تسوية العرض (أي، سداد سعر الاستحواذ ونقل الأسهم المستحوذ عليها إلى شركة أبوظبي التنموية القابضة) ستكون في موعد أقصاه 9 أكتوبر 2026.

A copy of ADQ's letter is attached hereto.

مرفق طيه نسخة عن خطاب شركة أبوظبي التنموية القابضة.

Yours sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،



إيميل بليسر – المستشار القانوني العام
Emil Pellicer – General Counsel

Copy to: Capital Market Authority (CMA)

نسخة إلى: السادة / هيئة سوق المال

15 September 2026

15 سبتمبر 2026

The Board of Directors
Abu Dhabi Ports Company PJSC
Abu Dhabi, United Arab Emirates

السادة/مجلس إدارة شركة أبوظبي للموانئ المحترمين،،،
شركة أبوظبي للموانئ ش.م.ع
أبوظبي - الإمارات العربية المتحدة

Dear Sirs

تحية طيبة وبعد،،،

Subject: Results of the Voluntary Conditional Cash Offer by Abu Dhabi Developmental Holding Company PJSC to Acquire up to 100% of the Issued and Paid-up Share Capital of Abu Dhabi Ports Company PJSC

الموضوع: نتائج عرض الشراء النقدي الاختياري المشروط من قبل شركة أبوظبي للتنمية القابضة ش.م.ع للاستحواذ على ما يصل إلى 100% من رأس المال المصدر والمدفوع لشركة أبوظبي للموانئ ش.م.ع

We refer to the Offer Document dated 18 August 2026 made by Abu Dhabi Developmental Holding Company PJSC (ADQ), a wholly owned subsidiary of L'imad Holding Company PJSC, concerning the voluntary conditional cash offer to acquire up to 100% of the issued and paid-up share capital of Abu Dhabi Ports Company PJSC not already held by ADQ at an offer price of AED 6.25 per share (the **Offer**); which sets out the terms and conditions of the Offer.

بالإشارة الى مستند العرض المؤرخ 18 أغسطس 2026 الصادر من شركة أبوظبي للتنمية القابضة ش.م.ع، وهي شركة تابعة ومملوكة بالكامل من قبل شركة العماد القابضة ش.م.ع، المتضمن عرض شراء نقدي اختياري مشروط للاستحواذ على ما يصل إلى 100% من رأس المال المصدر والمدفوع لشركة أبوظبي للموانئ ش.م.ع غير المملوك من قبل شركة أبوظبي للتنمية القابضة بسعر عرض قدره 6.25 درهم إماراتي للسهم الواحد (العرض)؛ والذي يحدد شروط وأحكام العرض.

We are pleased to inform you that, as at close of business on 15 September 2026, ADQ has received acceptances representing in excess of 23.08% of the issued and paid-up share capital of Abu Dhabi Ports Company PJSC. In addition to this, ADQ currently owns 75.42% of the shares of Abu Dhabi Ports

يسرنا إبلاغكم أنه وبنهاية تداول يوم 15 سبتمبر 2026، تلقت شركة أبوظبي للتنمية القابضة طلبات قبول تجاوزت نسبة 23.08 % من رأس المال المصدر والمدفوع لشركة أبوظبي للموانئ ش.م.ع. علماً بأن شركة أبوظبي للتنمية القابضة تمتلك حالياً ما نسبته 75.42 % من أسهم شركة أبوظبي



Company PJSC. Upon settlement of the offer, ADQ will therefore own more than 98.50% of the share capital of Abu Dhabi Ports Company.

للموائش.م.ع. وبذلك ستتجاوز ملكيتها عند تسوية العرض ما نسبته 98.50% من رأس مال شركة أبوظبي للموانئ ش.م.ع.

Furthermore, we are pleased to inform you that, save for the customary notifications required to be submitted to the Capital Market Authority and the Abu Dhabi Securities Exchange, all other conditions of the Offer as set out in the Offer Document have been satisfied.

كما يسرنا ان نفيديكم بأنه، وباستثناء تقديم الإشعارات الاعتيادية اللازمة لهيئة سوق المال وسوق أبوظبي للأوراق المالية، فإن جميع شروط العرض الأخرى المنصوص عليها في مستند العرض قد تم استيفائها.

As a result of the satisfaction of all key conditions of the Offer, the settlement of the Offer (i.e. payment of the offer price and transfer of the acquired shares to ADQ) shall take place no later than 9 October 2026.

نتيجةً لاستيفاء جميع شروط العرض الأساسية، فإن تسوية العرض (أي، سداد سعر الاستحواذ ونقل الأسهم المستحوذ عليها إلى شركة أبوظبي التنموية القابضة) ستكون في موعد أقصاه 9 أكتوبر 2026.

Accordingly, we kindly request that you disclose, through the Abu Dhabi Securities Exchange website, the contents of this letter and the results of the Offer.

وعليه نرجو منكم الإفصاح من خلال موقع سوق أبوظبي للأوراق المالية عن محتويات هذا الخطاب ونتائج العرض.

Yours faithfully

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،



Abu Dhabi Developmental Holding Company
PJSC

شركة أبوظبي التنموية القابضة ش.م.ع

